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Zápis z 18. zasedání Monitorovacího výboru IROP

Datum konání: 12. října 2022, od 10:00 hodin

Místo konání: Zámek Židlochovice

Jednání řídil: Ing. Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Zapsala: Ing. Eva Krouželková

Program zasedání

1. Úvodní slovo místopředsedy Monitorovacího výboru IROP 

2. Úvodní slovo zástupce Evropské komise 

3. Projednání programu 18. zasedání Monitorovacího výboru IROP  

4. Informace o stavu realizace programu

5. Zpráva o plnění evaluačního plánu IROP

6. Aktualizace evaluačního plánu IROP

7. Roční komunikační plán IROP na rok 2023

8. Informace o revizi IROP - CARE 

9. Závěry z 18. zasedání Monitorovacího výboru IROP
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Zúčastnění členové, náhradníci a osoby pověřené plnou mocí

Mazal Rostislav, Nohelová Kateřina, Zezůlková Marie, Vašák Zdeněk, Komoňová Hana, 
Bučilová Radka, Vrbický Jan, Grygarová Kateřina, Bogdanov Stanislav, Jániga Jan, 
Chlupáčová Lucie, Ulrich Michal, Hnátek Oldřich, Špatenka Jan, Beránek Jiří, Měrtlová Soňa, 
Florian Jan, Chmela Tomáš, Gailly Yvonna, Schönherrová Eva, Hron Jaromír, Kašík Milan

Zúčastnění hosté

Boijmans Pascal, Hlavatá Andrea, Pešková Sára, Koubková Naděžda, Pekárek Aleš, 
Buršíková Petra, Brodská Jana, Krouželková Eva, Rulcová Simona, Hoggardová Martina, 
Čechová Daniela, Szabová Lenka, Košťálová Pavla, Voleman Václav

Usnesení ze zasedání

Monitorovací výbor Integrovaného regionálního operačního programu (MV IROP)

I. schválil
a) Program 18. zasedání MV IROP;
b) Revizi programového dokumentu IROP, verze 2.2, IROP – FAST CARE;
c) Roční komunikační plán IROP 2023;
d) Aktualizaci Evaluačního plánu IROP;
e) Systém hodnocení projektů v SC 8.1 – FAST CARE;
f) Kritéria pro hodnocení v SC 8.1 – FAST CARE;

II. projednal a vzal na vědomí
a) Informaci o stavu realizace programu;

o Strategický realizační plán IROP 2022;
o Harmonogram výzev pro rok 2022;
o Informaci o stavu projektu „Digitalizace stavebního řízení“;

b) Vyhodnocení plnění Evaluačního plánu IROP;

III. uložil ŘO IROP
a) do konce roku 2022 předložit EK evaluační plány z proběhlých evaluací;
b) v návrhu revize programového dokumentu vypustit ze seznamu příjemců 

v SC 8.1 nestátní neziskové organizace;
c) poslat návrh revize programového dokumentu EK a po zapracování 

připomínek dokončit revizi dokumentu a vyhlásit následně výzvy;
d) doplnit výzvu č. 106 do harmonogramu výzev pro rok 2022.
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1. Úvodní slovo místopředsedy Monitorovacího výboru IROP

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Přivítal účastníky 18. zasedání MV IROP a zahájil jednání. Přivítal též nového vedoucího 
jednotky pro Českou republiku a Slovensko na generálním ředitelství DG Regio, Pascala 
Boijmanse.

2. Úvodní slovo zástupce Evropské komise

Pascal Boijmans, Evropská komise

Vyjádřil potěšení ze znovunavázání spolupráce a poděkoval členům monitorovacího výboru za 
velmi dobrou spolupráci. Rovněž vyzdvihl práci a projekty pana starosty města Židlochovice. 
Seznámil účastníky s finanční situací, připomněl rizika inflace, nedostatku surovin a materiálů. 
Zmínil, že kvůli tomu projekty mohou mít problémy a existuje zde i riziko zpoždění. Připomněl 
také iniciativu CARE a FAST CARE ve spojitosti s přijímáním uprchlíků z Ukrajiny, promluvil 
také o jejich možnostech – vyšší zálohové platby, možnost stoprocentního spolufinancování 
projektu a další flexibilitě mezi různými fondy. Oznámil plánovaný seminář v České republice 
spolu s českými a slovenskými úřady a dalšími orgány na téma uzavírání projektů. 
Předpokládaný termín konání je v lednu roku 2023 v Praze.

3. Projednání programu 18. zasedání Monitorovacího výboru IROP

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Představil program 18. zasedání MV IROP.

4. Informace o stavu realizace programu 

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Připomněl úkol z předchozího MV, kdy mělo dojít k předložení změny programového 
dokumentu v souvislosti s iniciativou CARE ke schválení formou per rollam. Připravená změna 
programového dokumentu byla v rámci per rollam zaslána do připomínkového řízení, ale 
vzhledem k blížícímu se řádnému zasedání monitorovacího výboru, bylo vlastní projednání 
změny ponecháno na zasedání monitorovací výboru. Představil samotnou realizaci programu, 
kdy se nyní nacházíme v situaci, kdy jsou všechny výzvy (mimo TP) uzavřené a plánují se 
poslední výzvy v souvislostí s FAST CARE. V současnosti je skoro 13 200 žádostí za 170 
miliard podpořeno, jsou v realizaci, nebo už svou realizaci skončily. To vychází na přibližně 70 
% úspěšnosti předložených žádostí. Do budoucna je rovněž cílem podpořit i náhradní projekty 
v novém programovém období. 

Od posledního monitorovacího výboru skončila výzva React EU na techniku pro hasičský 
záchranný sbor. Všechny výzvy z React EU se podařilo naplnit, případně byly prostředky 
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využity k podpoře náhradníků. Nejlépe se daří jedné z prvních výzev, která se týkala nákupu 
sanitek pro kraje, kde byla proplacena ¼ výdajů. U ostatních výzev se proplacení pohybuje 
kolem 2-7 %. 

Predikce čerpání v rámci programu byla oproti skutečnosti nepatrně vyšší, což souvisí s posuny 
v harmonogramu předkládání žádostí o platbu u žadatelů.

Dále představil naplňování indikátorů. Zaměřil se na 2 indikátory, kdy jedním z nich je počet 
bytů pro sociální bydlení, což je v současnosti 2046 bytů pro sociální bydlení. Za předpokladu, 
že v průměru žijí tři osoby na jednom sociálním bytě, tak je to cca 6000 lidí, kteří budou mít 
zázemí v sociálním bydlení s regulovaným nájmem. Druhým indikátorem je počet domácností 
s nižší spotřebou energie, v tuhle chvíli se jedná o 72 000, ale celkově by to mělo být 80 000 
domácností, které by měly mít nižší náklady na energie díky zateplení a upravenému systému 
vytápění a ohřevu teplé vody.

Všechny výzvy, ať už městských strategií nebo ve venkovských, byly dokončeny a uzavřeny. 
U městských strategií dobíhá hodnocení u posledních pěti projektů. U MAS je to posledních 
36 projektů. Brzy tedy už budou všechny projekty v realizaci, případně dokončené.

Promluvil také o ukončování programového období. Nepodařilo se prosadit prodloužení o jeden 
rok, nicméně Evropská komise nabízí tři rozpracované možnosti. První možností je systém 
nedokončených projektů, kdy nedojde k odebrání dotace nedokončeným projektům. Žadatel 
uhradí pouze náklady na projekt, které vzniknou po skončení roku 2023. Druhou možností jsou 
nefunkční projekty. U těchto projektů je horizont dokončení delší, proto je nastaven termín pro 
dokončení na rok 2027, a to z vlastních financí, nicméně již vyčerpané prostředky opět nebude 
nutno vracet. U realizace těchto projektů bude „zostřený“ režim hlídání. Poslední možností je 
fázování projektu. Týká se projektů, které nestihnou realizaci ve stávajícím období, a tak se 
zbývající část realizace odsune do období následujícího, pokud bude existovat navazující 
podpora předmětu projektu v rámci nového programu. Detaily všech zmíněných možností jsou 
projednávány. Nicméně v tuhle chvíli ještě Evropská komise upřesňuje detaily v guideline k 
ukončování. V momentě, kdy ty informace od nich budeme mít, tak NOK zaktualizuje své 
pokyny k ukončování a my upravíme obecná pravidla pro žadatele a příjemce, kdy už pak 
budou konkrétní podmínky a pravidla pro tyto tři metody. V současnosti jsou vytipovávány 
vhodné projekty, kterým by to mohlo pomoci.

Marie Zezůlková, Odbor strategií a analýz regionální politiky a politiky bydlení

Dotázala se ohledně situace CNG vozidel u dopravních podniků v souvislosti s růstem cen 
CNG v souvislosti s novým programovým obdobím.

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP
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Souhlasil, že náklady CNG autobusů rostou, zejména kvůli energiím. Nicméně větší dopad 
budou mít na nové programové období zpřísňující se limity emisí, které již pravděpodobně bude 
splňovat pouze bio CNG.

Pascal Boijmans, Evropská komise

Uvedl, že výzva React EU společně s výzvou na železnice je mírně pozadu oproti plánu. Stejně 
jsou na tom projekty týkající se sociálních podniků, cyklostezek a e-governmentu. Podotkl, že 
nevyčerpané prostředky z e-government budou pravděpodobně převedeny do FAST CARE na 
podporu aktivit spojených s ruskou agresi na Ukrajině. Následně požádal o vysvětlení, proč je 
IROP pozadu naplňováním indikátorů u sociálních podniků a rekonstruovaných cyklostezek.

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Konstatoval, že co se budování cyklostezek týče, byl velký zájem žadatelů. Plán byl naplněn 
ze 114 %, tedy bylo postaveno 274 km. V rámci rekonstrukce cyklostezek byl však zájem 
menší. Z 19 km cyklostezek bylo zažádáno o pouhých 6 km. Projekt si tedy stojí dobře. Pouze 
poměr budování a rekonstrukce se oproti plánu změnil.

Co se týká sociálního budování, původní plán 5 000 sociálních bytů byl velice ambiciózní a 
v současnosti nereálný. Zájem ze stran starostů, obcí atd. nebyl příliš velký, což je mimo jiné 
zapříčiněno i nevolí ze strany občanů a u projektů neziskových organizací, nevolí obce. Tato 
zkušenost se projeví i v nadcházejícím programovém období. Následně požádal Aleše 
Pekárka o upřesnění. 

Aleš Pekárek, ŘO IROP

Uvedl, že nově veškeré projekty žadatelů, které nejsou obec, musí doložit souhlasné 
stanovisko zastupitelstva obce, aby bylo jasné ještě před vydáním právního aktu, že se projekt 
bude moci v obci realizovat. Další změnou je, že neziskové organizace musí mít minimálně 
pětiletou zkušenost s poskytováním sociálního bydlení.

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Shrnuje, že po této zkušenosti je třeba věnovat zvýšenou pozornost souhlasu na území 
realizace projektu.

Andrea Hlavatá, Evropská komise

Prozradila, že více informací o financování projektů po skončení programového období bude 
k dispozici na lednovém semináři, který se bude tomuto tématu věnovat.

5. Zpráva o plnění evaluačního plánu IROP
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Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Co se týká plnění evaluačního plánu, harmonogram realizace evaluací byl posunut z důvodu 
komplikací při setkávání v průběhu covidu. Posun nastal v oblasti hodnocení vlivů nového 
IROP na životní prostředí, kde je zapotřebí evaluaci dokončit a zveřejnit finální stanovisko s 
vyjádřením, jak bylo zapracováno do nového IROP. Stejně tak došlo k posunu i v případě 
vyhodnocení efektivity realizovaných komunikačních nástrojů v IROP.

Některé evaluace byly zrušeny, např. Vyhodnocení systémů, výzev a procesu hodnocení 
projektů IROP. Tato evaluace proběhla na interní úrovni. Zrušena byla rovněž evaluace IT 
investic v oblasti základního a středního školství. Odsunuta byla i evaluace plnění cílů v prioritní 
ose 1 a 3 v IROP. Pro provedení evaluace osy 1 bude vybrán zhotovitel.

Z předchozích evaluací vyplynulo 135 úkolů, z čehož 110 bylo splněno. Zbylé byly odsunuty i 
s ohledem na to, jak se posouval start nového programového nebo zrušeny pro svou 
nerelevantnost. 

6.  Aktualizace evaluačního plánu IROP

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Ohledně aktualizace evaluačního plánu seznámil účastníky s nově přidanou evaluací. Tou je 
výsledková evaluace aktivit v oblasti zdravotnictví, tedy reforma psychiatrické péče. Konkrétně 
se jedná o vyhodnocení účelnosti a užitečnosti investic v oblasti deinstitucionalizace. Tato 
evaluace je naplánována na druhou polovinu roku 2023.

Sára Pešková, Evropská komise

Připomněla povinnost zaslání evaluací s výsledky do konce roku 2022, a to dle nařízení.

Andrea Hlavatá, Evropská komise

Poznamenala, že vzhledem k administrativní náročnosti evaluací by bylo dobré zajistit ji včas 
po personální stránce a dotázala se na aktuální průběh řešení situace.

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Uvedl, že bude obnoven stav dvou FTE pro účel evaluace a mělo by být vyhlášeno výběrové 
řízení na druhého evaluátora. 

7.   Roční komunikační plán IROP na rok 2023
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Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Vysvětlil, že vzhledem ke změně terminologie by nadcházející období mělo být nazváno 
Integrovaný regionální program – IRP. Pro zjednodušení komunikace bude užíváno nadále 
v rámci České republiky označení IROP. V oficiálních dokumentech pro Evropskou komisi 
bude užíváno nové správné označení IRP.

Hlavním cílem pro rok 2023 je propagace dosavadních úspěšných projektů. Jedním z takových 
projektů může být například projekt komunitního centra v Židlochovicích, který získal i ocenění 
Stavba roku. Tímto chce IROP poukázat, že poskytnuté prostředky jsou vynakládané 
smysluplně a že zlepšují život všech v daném území. Zároveň tímto chce motivovat potenciální 
žadatele z dalších obcí k dialogu, pokud by měli zájem o podobný projekt na jejich území.

Dalším cílem je propagovat nové výzvy, které rozvíjí zájmy, jež IROP podporuje. V neposlední 
řadě je cílem i propagace dodatečných 25 miliard z předchozího období, jež byly přesunuty do 
zdravotnictví integrovaného záchranného systému a sociální infrastruktury.

Dále promluvil o třech hlavních způsobech, kterými bude propagace realizována. Prvním je 
mediální kampaň k React EU, to znamená, co se za to pořídilo, k čemu to má sloužit, ale stejně 
tak poukázat na připravenost na další hrozby, které mohou nastat. Realizace je naplánována 
na 3. a 4. kvartál nadcházejícího roku.

Druhým způsobem je propagace skrze Facebook a YouTube, které jsou nyní spravovány 
na profesionální úrovni. To vše je podpořeno doplňkovou aktivitou v podobě fotografování 
projektů ve stavu před a po realizaci, a také video reportáže s příjemci projektů. 

Třetím stěžejním způsobem propagace je již probíhající putovní vystavování úspěšných 
projektů. To spočívá v instalaci interiérových tabel o zrealizovaných projektech do prostor 
památky, na území obce atd. do okolí projektu.

Dále v rámci propagace bude i nadále rozvíjen web IROP a budou pořádány soutěže, které 
se v minulosti těšily oblibě. V plánu je také znovuobnovení setkávání s novináři a tiskové 
konference. Pozval také přítomné členy na Výroční konferenci 24.11.2022 ve Velkém Poříčí 
v areálu výcvikového prostoru hasičů.

Krátce také pohovořil o propagačních aktivitách Centra pro regionální rozvoj, které jsou 
v mnoha bodech podobné aktivitám IROP. Centrum také pořádá IROP tour, kdy na cca 50 
místech po ČR představují potenciálním žadatelům možnosti nového IROP. Aktuálně rozjíždí 
semináře k veřejným zakázkám a informují, jak se vyhnout chybám ve veřejných zakázkách. 

Celkové plánované výdaje na propagaci IROP a Centra pro rok 2023 činí 41 000 601 Kč. Uvedl 
také, že na této oblasti bude spolupracovat i Ministerstvo zdravotnictví.

Pascal Boijmans, Evropská komise
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Dotázal se, jak je předcházeno chybám ze stran žadatelů při přihlašování projektů, kteří se 
s tímto procesem setkávají poprvé. Připojil i dotaz na zpětnou vazbu a ohlasy veřejnosti na 
fungování IROP a jeho projekty.

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Osvětlil situaci ohledně vnímání IROP veřejností. Systém propagace a publicity Evropských 
fondů v České republice má na starosti Národní orgán pro koordinaci, který má i svůj 
komunikační plán na komunikaci přínosu našeho členství v EU a ESI fondů a jeho hlavním 
cílem je právě bojovat proti negativnímu náhledu občanů na účast ČR v Evropských fondech a 
programech.

Dále uvádí, že žadatelů, kteří se poprvé zapojují se svými projekty, je v současnosti jen málo. 
Pro tyto účely fungují euroinfocentra v jednotlivých krajích, která ve spolupráci s Centrem  
pořádají elementární školení pro žadatele o základech, které je potřeba z pozice žadatele znát.

Hron, ANNO

Krátce představil aktuální situaci v Asociaci nestátních neziskových organizací, konkrétně 
v Jihomoravském kraji. V případě předběžného zájmu informují členy asociace o programech 
podrobněji.

Andrea Hlavatá, Evropská komise

Dotázala se, zda se po zintenzivnění setkání s novináři setkává IROP s menším počtem 
negativních zpráv.

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Konstatoval, že nejvíce se osvědčilo setkávání s novináři z menších regionálních deníků. 
Příznivý dopad má i uvádění pozitivních příkladů s přínosem pro dané území. Poznamenal, že 
veřejností jsou opomíjeny benefity členství v EU.

Kateřina Nohelová, NOK

Doplnila, že dle indikátorů z OPTP je míra povědomí o fondech opravdu vysoká, minulý rok 
dosáhla 94 % a stále roste.

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Ocenil zastoupení Evropské komise v České republice, které se snažilo upozorňovat na podíl 
financování ze své strany, a to zejména u medializovaných projektů, kdy tato informace byla 
zcela opomenuta. Tato informace často nebývala bývalou vládou publikována, což se mohlo 
odrazit v nepříznivé náladě v ČR vůči EU.

8.   Informace i revizi IROP - CARE
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Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Sdělil, že ze zbývajících prostředků IROP, které nebyly využity v e-governmentu, by mělo být 
možné 70 % využít na refinancování výdajů, které měl úřad práce s takzvaným solidárním 
příspěvkem pro domácnosti za ubytování ukrajinských uprchlíků. Zbylých 30 % by mělo být 
využito v rámci organizace zřizované nebo zakládané obcemi, tím je že je to na území hl. m. 
Prahy, myšleno Magistrát hlavního města Prahy a případně na projekty nestátního neziskového 
sektoru.

Objasnil, že připomínky k programovému dokumentu byly zapracovány a vyhodnoceny. Tato 
verze dokumentu by měla být nyní odsouhlasena. Krátce ještě představil změny od srpnové 
verze dokumentu. 

Oldřich Hnátek, Magistrát hlavního města Prahy

Upozornil, že plán ohledně využití těchto financí je teprve v začátcích. Poznamenal, že byť 
neziskové organizace sehrály velkou roli při zvládání přílivu uprchlíků z Ukrajiny, bylo by dobré 
peníze nedělit mezi jednotlivé příjemce. Dosud bylo velké množství financí využito v Krajském 
centru pro uprchlíky, ke kterému se nyní nově přidá i Centrum návazné pomoci ukrajinským 
uprchlíkům, kde budou zřizovány programy na psychologickou pomoc, vytváření 
svépomocných skupin i skupinových terapií. Jelikož je mnoho ubytování u hostitelských rodin 
nasmlouváno do konce roku 2022, je třeba vyřešit ubytovací situaci od roku 2023, aby nedošlo 
k ohrožení bezdomovectvím pro tyto Ukrajince. 

Upozornil také na nedostatečnou práci s adolescenty v oblasti volnočasových aktivit, 
jazykových kurzů a také přípravy na střední školy. Dále je potřeba podpořit oblast rekvalifikace.

Hron, Asociace nestátních neziskových organizací

Poznamenal, že zájem neziskových organizací v současné době klesá. Dle jeho názoru by 
nejvíce státní správa a samospráva ocenily, kdyby se neziskové organizace zaměřily na 
podporu socioekonomického začlenění ukrajinských uprchlíků do společnosti. Dotázal se na 
možnosti do budoucna. 

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Představil návrh programového dokumentu, aby na pozici příjemců byl Úřad práce a Magistrát 
hl. m. Prahy, případně obce a organizace zřizované nebo zakládané obcemi, kdy neziskové 
organizace již jako příjemci nejsou uváděny. K tomuto kroku bylo přistoupeno z důvodu nízké 
alokace. 

Hron, ANNO

Vyjádřil souhlas se slovy pana místopředsedy Mazala a navrhnul, aby se v budoucnu 
uskutečnila diskuse o situaci dále.
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Pascal Boijmans, Evropská komise

Připomněl, že nařízení FAST CARE bude formálně přijato teprve v následujících týdnech. Také 
apeloval na smysluplné a cílené využití a přerozdělení 30 % ze zmiňované částky. 

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Uvedl další změnu v programovém dokumentu, a to, že nebudou propláceny jednotkové 
náklady na jednoho Ukrajince na týden, na místo toho budou propláceny jednotlivé konkrétní 
doložené skutečné náklady. Změnila se také míra spolufinancování na 100 %.

Sdělil také, že odsouhlasený programový dokument bude odeslán Evropské komisi. V případě, 
že Řídící orgán obdrží od Evropské komise nějaké připomínky, zapracuje je obratem 
do programového dokumentu bez dalšího předkládání MV.

Toto bude 105. výzva a pokud proběhne jednání s magistrátem rychle, mohla by být výzva 
vyhlášena pro magistrát i úřad práce dohromady. Pokud by se jednání protáhlo, 105. výzva 
by byla věnována Úřadu práce a 106. výzva by směřovala vůči magistrátu. 105. výzva byla 
změněna na průběžnou a alokace byla změněna na 70 %. V tuhle chvíli se jeví jako nejlepší 
řešení, že se bude jednat o dvě samostatné výzvy – 105. pro úřad práce, 106. pro Magistrát 
hl. m. Prahy. To se také promítne jako změna do harmonogramu výzev. 

Dotázal se, zda někdo s návrhem nesouhlasí, případně jestli se někdo zdržuje hlasování. 
Jelikož nebyl nikdo proti, tento návrh byl schválen a bude zaslán Evropské komisi.

9.   Závěry 18. zasedání Monitorovacího výboru IROP
 

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

V rámci reportu o stavu projektu digitalizace stavebního řízení informoval MV, že jsou tu úvahy 
o odstoupení Ministerstva pro místní rozvoj od programu financování digitalizace stavebního 
řízení. Je tomu tak kvůli komplikacím s výběrovým řízením a s legislativou ohledně změny 
stavebního zákona. Pravděpodobně tento projekt bude přesunut do nového IROP. 

Dále zrekapituloval závěry a poděkoval přítomným za účast. 

Správnost zápisu ověřila: Mgr. Jana Brodská, vedoucí oddělení podpory operačních programů

V Praze, dne ……………….. …………………………………

Zápis schválil: Ing. Rostislav Mazal, ředitel odboru Řídicího orgánu IROP

V Praze, dne ……………….. ……………………………………
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